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Introduktion – översända frågor 
 
Kort introduktion.  
Anders nämnde att han främst arbetar i de tidiga faserna inom kommunens projekt. 
Beslöts att vi börjar med de 5 nya frågor, som TVF har skickat över. 
 
1. Rondellen Bygdevägen- Bagarbyvägen. När blir den klar? 
Fram till och med V47 förekommer mindre arbeten. Rondellen är dock inte besiktigad ännu. 
Efter detta blir det en fin utsmyckning. En miniatyr i stål av en gammal gård i Töjnan och 
blommor. 
 
2. ”Bulorna ” på Love Almqvists väg. Vilken funktion har de då skolan flyttat? 
Bulorna har ingenting med skolan att göra. De beror främst på en gång- och cykelövergång 
på vilka trafiken också förväntas öka. Bulorna behövs således fortsättningsvis. 
 
3. Stenar i stället för asfalt används vid övergångsställena. Förstörs lätt, halt, dyrare. 
Stenar är sannolikt dyrare med det finns flera aspekter på användningen.  Gestaltningen, dvs 
utseendet, är bara en del. Användning av synskadade är en viktig del bland annat för att 
känna övergångsställe och för att blanda med asfalt så att separerade gång och cykelbanor 
kan kännas. Kommunen tittar på olika lösningar. 
 
4. Trapporna vid Sjövägen är undermåliga och överväxta. 
Gäller inte Sjövägen?  Det finns planer på att renovera trapporna vid Strandvägen 45 (upp till 
Nytorpsvägen).  En del växtlighet behöver även huggas ner där. 
 
Det nämndes också att kommunens träd på Nytorpsvägen hänger ut över vägbanan. Bör 
anmälas till kommunen av berörda. 
 
5. Kulturens plats i Sollentuna. Saknas bio och vad händer med konsthallen på Stallbacken? 
För konsthallen pågår en översyn. Grunden är att man ska ta tillbaka för lämplig verksamhet. 



För bio finns inga direkta planer nu. Att man bygger mycket kan kanske ge möjligheter till 
lämplig lokal längre fram. 
Kommunen fortsätter att titta på kulturfrågor, typ konst och musik, som är viktiga. Man 
arbetar aktivt för konst- och kulturaktiviteter för olika åldrar och intressen. 
Kommunen delar bilden av att Stallbacken ska ha en roll inom kulturen. Påpekades också att 
Edsbacka Krog är viktig för kommunen. 
 
Från föregående protokoll och nya frågor. 
 
Edsvikens strand 
Pengar är avsatta till strandpromenad längs Strandvägen – Edsviken. Det är en del av 
projektet med dagvattendammarna. 
Marksanering av båtuppläggningsplatserna är planerad. 
Kommunen har haft breddning till Edsviken, vilket också haft negativ påverkan. 
Idag finns nästan ingen fisk kvar i Edsviken. 
 
Byggprojekt 
Ture Torn är det enda stora projektet som har kommit igång. Det beror på att byggsektorn 
för nya fastigheter har gått ner. Man satsar på pendeltågsnära placeringar. 
Tvärbanan till Helenelund dröjer, men kommunen har gjord sin del av området. 
 
Förbifart Stockholm 
Öppnandet av förbifarten är 4,5 – 5 år bort.  
Det behövs ett körfält till. Dvs 4 körfält Rotebro – Upplands-Väsby, vilket sannolikt inte ryms 
inom nuvarande vägområdes bredd. 
Kommunen vill också ha bullerskydd. 
Diskussioner förs med Trafikverket. 
 
Kraftledningar 
En ny kraftledning planeras genom Sollentuna. Kommunen arbetar för att det ska bli en 
markledning. 
 
Aniaraplatsen 
Aniaraplatsen planeras att bli klar till slutet 2025. Man har bra samarbete med brf i området. 
 
Trygghet 
Utplacering av övervakningskameror är hårt reglerad. Men nu har det kommit en ny lag för 
att ta lokala beslut. Fler kameror har kommit upp där det pågår ”olämplig aktivitet”. Man har 
bra samarbete med lokalpolisen, nattvandrare m.fl. Trygghet är en stor fråga för kommunen. 
 
Trafik 
Diskussion med Trafikförvaltningen går trögt och tar lång tid, nu vid behov av att påverka 
busstrafiken. Kommunen behöver ta upp ett schakt och en mindre flytt av busslinjer 
erfordras. 
 



Kommunen har rådighet över egna vägar. En enkät om vägar och trafik har gått ut och 
besvarats av utvalda. Ingen av TVF deltagarna hade sett den. Enkäten visar 95-100% nöjdhet. 
Det verkar vara över förväntan och det undrades över hur frågorna har ställts. 
 
Ökande trafikproblem kan förväntas, bl.a. beroende på byggnationer i och kring 
centrumområdet, t.ex. Ture Torn. Utformningen av Turebergsleden leder till ökande köer. 
Bussgata fram emot centrum leder sannolikt inte till större förbättringar för bussarna men 
ger klar försämring för bilarna. 
 
Parkeringsproblemen kommer fortsätta att öka. Idag sker ”infartsparkering” till stora delar 
inom villaområdena. En normsatt medelkvot, antal bilar / hushåll, används vid planeringen. 
Tyvärr har det visat sig att den ofta inte stämmer med hur många bilar inflyttade hushåll 
skaffar sig, vilket har lett till problem inom andra exploaterade områden i Stockholm. 
 
Korsningen Sollentunavägen – Nyodlingsvägen (vid Blå Huset”) kommer att byggas om. 
Trottoar kommer på Nytorpsvägen. Kommer upp för beslut på möte nästa vecka (V48). 
 
Pendeltågstrafiken har inte blivit mycket bättre efter byte av operatör. Man ser en skillnad 
hur bra tunnelbanan fungerar jämfört med pendeltågen. 
 
Väsjön 
Efter visst stillestånd säljer nu kommunen tomtmark för flerfamiljshus. Man har redan börjat 
med planeringen. 
 
Torget vid Helenelund 
Kommunen har nu gjort klart sin del torget. Man har gjort om dagvattnet mm. Regionen har 
stoppat arbetet på grund av ”problem” med en leverantör. Denna del med framdragning av 
tvärbanan planeras bli klart till 2027. Torget blir till del ”oanvänt” under tiden. Kommunen är 
maktlös mot regionens planering. 
SBAB vill bygga, kanske någon gång. 
 
Eriksbergsskolan 
Utnyttjandet håller på att planeras. Det finns ett skyddsrum under, som måste finnas kvar. 
Kanske blir det lägenheter och/eller äldreboende ovanpå. 
 
TVF och kommunen är överens om att den här typen av dialogmöten är viktiga för båda 
parter. Det är lämpligt med 2 möten per år. 
 
TVF återkommer under april 2025 med förslag på nästa mötestid. TVF kommer att ta fram 
och skicka över frågor och förslag på områden. 
 
 
 
Vid Protokollet   Justeras 
 
Hans Brandtberg   Solveig Danielsson-Ekbom 
Mötessekreterare TVF   Ordförande TVF 


